



جامعة الإمام عبد الرحمن بن فيصل  
IMAM ABDULRAHMAN BIN FAISAL UNIVERSITY

عمادة خدمة المجتمع والتنمية المستدامة  
Deanship of Community Service and Sustainable Development



SDG 2

No Hunger

Sustainable  
Development Report

2021-2022

## Table of Contents

1. National program for the Reduction of Food Loss and Waste.....	3
2. Hyundai Community Campaign.....	4
3. Volunteers Flow team.....	5
4. Qout Campaign for Ramadan food baskets.....	6

## 1. National program for the Reduction of Food Loss and Waste

The "National Program for the Reduction of Food Loss and Waste" is one of the national transformation initiatives that aim to reduce lost and wasted quantities of food in pursuit of achieving the Kingdom's Vision 2030



أحد مبادرات التحول الوطني التي تهدف "البرنامج الوطني للحد من الفقد والهدر في الغذاء" on Twitter: إدارة الشراكة المجتمعية @Flw\_saudia إلى تقليص الكميات المفقودة والمهدرة من الغذاء سعياً نحو تحقيق رؤية المملكة 2030 #لتدوم <https://t.co/ERIEgv2yMX> / Twitter #عمادة خدمة المجتمع والتنمية المستدامة#

## 2. Hyundai Community Campaign

The Hyundai community campaign was launched in cooperation with Imam Abdulrahman Bin Faisal University represented by Deanship of Community Services and Sustainable Development to provide food parcels during the blessed month of Ramadan, in partnership with the Saudi Food Bank "Etaam" to help to eradicate hunger.

### Promoting a culture of giving



<https://t.co/P06a4UBwkB> on Twitter: [@iau\\_dcspd](https://twitter.com/iau_dcspd) #جامعة الإمام عبد الرحمن بن فيصل ممثلة بـ #عمادة خدمة المجتمع والتنمية المستدامة لتشجيع العمل التطوعي وتعزيز ثقافة العطاء "إطعام" خلال شهر #رمضان المبارك ، بالشراكة مع بنك الطعام السعودي

### 3. Volunteers Flow team

The food parcels were distributed by 900 volunteers of "Flow" team. More than 1500 families of citizens, immigrants and expats were benefiting from the food baskets.



<https://t.co/JSSCNPOSIGI> /  
Twitter  
"قوت" أسرة مستفيدة من سلال 1500 "تدفق" وزعها 900 متطوع ضمن فريق " on Twitter: جامعة الإمام عبد الرحمن بن فيصل  
#عمادة خدمة المجتمع والتنمية المستدامة #الغذائية #جامعة الإمام عبد الرحمن بن فيصل



#### 4. Qout Campaign for Ramadan food baskets

College of Science at Imam Abdulrahman Bin Faisal University (IAU) completed the implementation of #حملة\_قوت in its seventh year to collect kind donations and prepare Ramadan food baskets to extend a helping hand to the deserving community of expats, citizens or immigrants.

IAU and the College of Science in particular thanks to everyone who contributed, participated, and volunteered in this humble campaign.



[انتهت #كلية العلوم في #جامعة الإمام عبد الرحمن بن فيصل تنفيذ #حملة قوت في عامها السابع لجمع " on Twitter: شكرًا لكل من ساهم وشارك @iau dcspd التبرعات العينية وتجهيز السلال الغذائية الرمضانية لمد يد العون للمستحقين، وتسليمها ل](https://t.co/8jS11Y2g6B)  
[https://t.co/8jS11Y2g6B" / Twitter](https://t.co/8jS11Y2g6B) وتطوع بارك الله في عطائكم وتقبل الله منكم صالح الأعمال

